

GRADUATE  
WORLDWIDE.™



地址: 中国广东省横琴粤澳深度合作区红景道29号 邮编:519031

29 Hongjing Road, Hengqin New District, Zhuhai, Guangdong, China 519031

电话: +86-756-8693233 / 18923392863, 18923361453

学校官网: <https://hengqin-high-school.dulwich.org/>



Follow us  
关注微信公众号

DULWICH INTERNATIONAL HIGH SCHOOL  
PROGRAMME HENGQIN ADMISSIONS GUIDE  
横琴德威国际课程高中项目招生简章

2025-2026



# 目录 CONTENTS



关于我们  
About Us

01



课程框架  
DHHQ Pathway Course

03



联课活动  
Extensive Co-curricular Activities

05



升学成果  
DHHQ Matriculations

07



校友网络  
Worldwide Alumni Network (WAN)

11



寄宿生活  
DHHQ Boarding Life

13



校园环境  
World-class Facilities

15



招生计划  
Admissions Plan

17



德威学者&领航计划  
DHHQ Scholars & Pioneering Programme

19





## 关于我们 ABOUT US

横琴德威国际课程高中项目(Dulwich International High School Programme Hengqin 或 “DHHQ”)，前身为“珠海德威国际课程高中项目”，是横琴粤澳深度合作区首个获广东省教育厅批准的中外合作办学项目，为有意向前往港澳台及海外升学的学生提供三年的德威高中PATHWAY国际课程。

深耕粤港澳大湾区教育14年，DHHQ始终保持着优异的升学成绩，拥有将学生送入众多海外名校如牛津大学、伦敦帝国理工学院、加州大学伯克利分校、多伦多大学、香港大学等的记录。2003年至今，德威大家庭(Dulwich Family)在亚洲拥有8所国际学校及高中项目，在校生总人数已超过1.1万名。

该项目的国际课程获得爱德思考试局、剑桥国际考试委员会、牛津AQA考试局、美国中部教育联盟(MSA CESS)、认证国际和美国私立院校认证委员会认证。多年被评为“雅思示范中学”，在英国文化教育协会最新发布的《2023-2024中国大陆地区雅思考生成绩大数据报告》中，DHHQ考生在学术类雅思总分平均分进入6.5分梯队，跻身全国前9。

此外，连续五年登榜“胡润博学·中国国际学校百强”，并于2024年获评京领国际学校竞争力60强以及京领国际学校品牌价值20强。

The Dulwich International High School Programme Hengqin (“DHHQ”), formerly known as “Dulwich International High School Programme Zhuhai” has been the first officially approved Sino-Foreign Cooperative Education Programme at the Guangdong-Macao In-Depth Cooperation Zone in Hengqin. We are offering a three-year DHHQ Pathway Course to students who plan to pursue their studies in Hong Kong, Macau and overseas.

Rooted in GBA for over 14 years, DHHQ has continually achieved the highest standard of academic results, with a track record of preparing students for attending the leading universities worldwide, including Oxford University, Imperial College London, University of California, Berkeley, University of Toronto, University of Hong Kong and many other world-renowned universities. Since 2003, Dulwich Family has 8 international schools and high school programme, inspiring a learning community more than 11,000-strong.

DHHQ holds full accreditation by the Edexcel, the Cambridge International Examinations Assessment (CAIE), the Assessment and Qualifications Alliance (AQA), Middle States Association of Colleges and Schools Commissions on Elementary and Secondary Schools (MSA-CES), Association International (AI) and the National Council for Private School Accreditation (NCPSA). In the newest release of 2023-2024 Chinese Mainland IELTS Test-taker Performance Report by British Council, DHHQ is listed in the 6.5 band range, scoring top 9 in the country.

DHHQ has been listed on the Hurun China Top 100 International Schools list for five consecutive years. In 2024, DHHQ was included in the Top 60 Kinglead International Schools Competitiveness list and Top 20

# 横琴德威三年PATHWAY国际课程框架

## DHHQ THREE-YEAR PATHWAY COURSE

### 一年 Pre-A Level 课程 One-year Pre-A Level Course

**国家课程科目:** 语文、历史、地理、思政  
Chinese National Curriculum: Chinese, History, Geography, Combined Social Science

#### 共学习5门 Pre-A Level 科目

**数学、英文 + 3门科目 (从以下科目中选, 至少包含一门科学)**

科学: 生物、物理、化学  
其他科目: 计算机科学、经济、艺术、音乐、环境管理

#### Study 5 Pre-A Level subjects

**Maths, English + 3 subjects (choose from below, incl. at least 1 science)**

Science: Biology, Physics, Chemistry  
Other Subjects: Computer Science, Economics, Art, Music, Environmental Management

### 两年 A Level 课程 Two-year A Level Course

英语、拓展项目资格证书课程  
English, EPQ - Extended Project Qualification

#### 4门自选科目

可选科目:  
数学、高等数学、生物、物理、化学、地理、经济、艺术、音乐、计算机科学、中文

#### Choose 4 A Level subjects

Available A LEVEL subjects :  
Maths, Further Maths, Biology, Physics, Chemistry, Geography, Economics, Art, Music, Computer Science, Chinese

大学  
University

体育运动  
Sports  
& Exercise

创意与  
表演艺术  
Creative Arts

信息素养  
Digital  
Literacy

大学申请与职业规划课程  
UCC - University  
and Career Counselling

爱丁堡公爵奖项目  
DoE - Duke of  
Edinburgh

全球胜任力项目  
GC - Global  
Citizenship

个人、社会与健康  
综合学生发展课程  
PSHE

学院制  
House  
System

# 异彩纷呈的联课活动

## EXTENSIVE CO-CURRICULAR ACTIVITIES



德威莎士比亚戏剧节



2023年“英国大学访校”访英国德威公学



德威学院辩论赛



2024年新加坡德威奥林匹亚盛会

德威特色“智胜全球活动”，如沙克尔顿讲座、皇家莎士比亚剧团(RSC)合作的莎士比亚戏剧节、奥林匹亚盛会以及学生领导力峰会等，我们的学生还有机会到访其他国家和城市的德威校园，与更多不同文化、背景的同学切磋交流。

Dulwich's distinctive "Worldwise Events" include the Shackleton Lectures, the Dulwich Shakespeare Festival in collaboration with the Royal Shakespeare Company (RSC), Dulwich Olympiad, and Student Leadership Summit etc. Our students also have the opportunity to visit different Dulwich schools in other countries and cities, engaging with peers from diverse cultures and backgrounds.



德威每年提供超过60种联课活动 (Co-curricular Activities, "CCA"), 涵盖学术类、音乐艺术大类、体育与领导力三个领域。学校每周一到周四16:00-17:00为固定的联课活动时间。

Each year, Dulwich offers over 60 Co-curricular Activities ("CCA"), covering three main areas: Academic Enrichment, Music, Arts, Dance and Drama, and Sports and Leadership. Students are expected to participate in at least two CCAs after class from 16:00 to 17:00 every Monday to Thursday.



- 奥林匹克学习小组
- 模拟联合国
- 财经小组
- 科学社
- 阅读社
- 爱丁堡公爵奖项目
- 数学社
- 高尔夫球社
- 马术俱乐部
- 赛艇社
- 乒乓球社
- 羽毛球社
- 篮球社
- 排球社
- 足球社
- 橄榄球健身社
- 田径社
- 瑜伽社
- 飞盘社
- 电影赏析
- 心理学社
- 3D打印社
- Arduino编程社
- 合唱团
- 艺术社
- 音乐剧社
- 管弦乐队
- 微缩模型制作社
- Olympic Study Group
- Model United Nations
- Financial Group
- Science Society
- Reading Society
- Duke of Edinburgh's International Award
- Mathematics Society
- Golf Club
- The Saddle Club
- Rowing Club
- Ping Pong Club
- Badminton Club
- Basketball Club
- Volleyball Club
- Football Club
- Rugby Fitness Club
- Athletics Club
- Yoga Society
- Frisbee Society
- Movie appreciation
- Psychology Society
- 3D Printing Society
- Arduino Programming Society
- The School Choir
- Art Society
- Music Drama Society
- The School Orchestra
- Miniature Model Production Society

# 2024届毕业生升学成果

## GRADUATES ACHIEVEMENTS

毕业生人数 : 61

NO. of Graduates : 61

QS世界排名前10大学 : 16%

QS World Rankings Top 10 Universities : 16%

QS世界排名前30大学 : 61%

QS World Ranking Top 30 Universities : 61%

QS世界排名前50大学 : 77%

QS World Ranking Top 50 Universities : 77%

QS世界排名前100大学 : 93%

QS World Ranking Top 100 Universities : 93%

共收获:

Offers:

270+Offers

270+

奖学金累计:

Accumulated scholarships:

850万+人民币

RMB 8,500,000



### 大学专业分布图 University Majors

经济与商管 Economics and Business Management	25.3%
生物化学、医药及工程 Biochemistry, Medicine, and Engineering	24.2%
数学与计算机科学 Mathematics and Computer Science	11.6%
音乐艺术、传媒与建筑 Music, Art, Media, and Architecture	25.3%
人文社科 Social science	13.7%

英国 UK

27% 入读G5名校 | G5 Universities

大艺术与音乐方向 | Art, Design & Music

美国 US

100% 入读前3大学 | Top 3 universities

(录取:罗德岛设计学院、加州艺术学院、纽约视觉艺术学校、普瑞特艺术学院等  
Offers: Rhode Island School of Design, California Institute of the Arts, New York School of Visual Arts, Pratt Institute of the Arts, etc.)

加拿大 Canada

100% 入读前3大学 | Top 3 universities

中国香港 HK, China

100% 入读前4大学 | Top 4 universities

澳洲 & 新西兰 AUS & NZL

100% 入读前3大学 | Top 3 universities

# 历届横琴德威毕业生最终就读院校（部分）

## DHHQ MATRICULATIONS (PARTIAL LIST)

### 英国 UK:

- 牛津大学 | University of Oxford
- 帝国理工大学 | Imperial College London
- 伦敦政治经济学院 | London School of Economics and Political Science
- 伦敦大学学院 | University College London
- 圣安德鲁斯大学 | University of St Andrews
- 伦敦国王学院 | King's College London
- 伦敦皇家霍洛威大学 | Royal Holloway University of London
- 爱丁堡大学 | University of Edinburgh
- 华威大学 | University of Warwick
- 杜伦大学 | Durham University
- 曼彻斯特大学 | University of Manchester
- 巴斯大学 | University of Bath
- 布里斯托大学 | University of Bristol
- 利兹大学 | University of Leeds
- 兰卡斯特大学 | Lancaster University
- 格拉斯哥大学 | University of Glasgow
- 皇家音乐学院 | Royal Academy of Music
- 伦敦艺术大学 | University of the Arts London
- 中央圣马丁艺术学院 | Central Saint Martins - University of the Arts London

### 香港&澳门 HK & Macao:

- 香港大学 | The University of Hong Kong
- 香港中文大学 | The Chinese University of Hong Kong
- 香港理工大学 | The Hong Kong Polytechnic University
- 香港科技大学 | Hong Kong University of Science and Technology
- 香港城市大学 | City University of Hong Kong
- 澳门大学 | University of Macau

### 欧洲 Europe:

- 阿姆斯特丹大学 | University of Amsterdam
- 莱顿大学 | Leiden University
- 洛桑酒店管理学院 | Lausanne Hotel Management Institute
- 瑞士酒店管理大学 | Swiss Hotel Management University
- 哥本哈根商学院 | Copenhagen Business School
- 巴黎高等文化艺术管理学院 | Paris Higher School of Culture and Arts Management

### 美国 US:

- 卡内基梅隆大学 | Carnegie Mellon University
- 莱斯大学 | Rice University
- 埃默里大学 | Emory University
- 南加州大学 | University of Southern California
- 范德堡大学 | Vanderbilt university
- 波士顿大学 | Boston University
- 纽约大学 | New York University
- 东北大学 | Northeastern University
- 密歇根大学 | University of Michigan
- 罗切斯特大学 | University of Rochester
- 史密斯学院 | Smith College
- 里德学院 | Reed college
- 加州大学洛杉矶分校 | University of California, Los Angeles
- 加州大学伯克利分校 | University of California, Berkeley
- 加州大学戴维斯分校 | University of California, Davis
- 宾夕法尼亚州立大学 | Pennsylvania State University
- 弗吉尼亚理工大学 | Virginia Tech University
- 罗德岛设计学院 | Rhode Island School of Design
- 普瑞特艺术学院 | Pratt Institute of Art
- 加州艺术学院 | California Institute of the Arts
- 纽约视觉艺术学校 | New York School of Visual Arts
- 伯克利音乐学院 | Berklee College of Music
- 爱默生学院 | Emerson College

### 加拿大 Canada:

- 多伦多大学 | University of Toronto
- 麦吉尔大学 | McGill University
- 英属哥伦比亚大学 | University of British Columbia

### 澳大利亚&新西兰 Australia & New Zealand:

- 墨尔本大学 | University of Melbourne
- 悉尼大学 | University of Sydney
- 莫纳什大学 | Monash University
- 新南威尔士大学 | University of New South Wales
- 澳洲国立大学 | Australian National University
- 奥克兰大学 | University of Auckland

# 德威全球终生校友网络

## WORLDWIDE ALUMNI NETWORK (WAN)

德威致力于架设通往世界的桥梁。德威全球终生校友网络为德威内部连接世界各地的校友网络平台，能共享资源，与志同道合的伙伴结交，实现个人和专业的发展。全球现有**5600+**活跃德威校友。

Dulwich is dedicated to building bridges to the world. WAN, the internal network platform for Dulwich alumni connecting across the globe, enables resource sharing, networking with like-minded individuals, and achieving personal and professional growth. Currently, there are over 5,600 active Dulwich alumni worldwide.

### 横琴德威优秀校友 DHHQ Stories

#### Celine H. 2024届毕业生

美国加州艺术学院2D人物动画专业，罗德岛设计学院、普瑞特艺术学院、纽约视觉艺术学校等8所顶尖艺术院校offer大满贯获得者。

First year student at California Institute of the Arts majoring at 2D animation, receiving 8 offers incl. the Rhode Island School of Design, Pratt Institute, School of Visual Arts etc.

#### Joyce W. 2024届毕业生

申请了包括香港大学、香港中文大学、香港科技大学、香港理工大学、爱丁堡大学、华威大学在内的9所知名高校，收获13份录取通知书；最终选择入读心仪院校：香港大学工程系。

She received 13 offers from top universities such as University of Hong Kong, Chinese University of Hong Kong, the Hong Kong University of Science and Technology, Hong Kong Polytechnic University, University of Edinburgh, University of Warwick. She is now a first-year engineering student at the University of Hong Kong.

#### Tiger S. 2023届毕业生

东北大学工程专业奖学金获得者，斩获含美国、英国及香港10所顶尖大学工程类offer，曾创建德威航空科普社。

NU Accelerate Scholarship student at Northeastern University majoring at engineering. Received 10 offers from top universities in the US, UK and HK. The founder of Aeronautical Engineering CCA at DHHQ.

#### Devon. W 2022届毕业生

罗德岛设计学院和加州大学伯克利分校双录取，最终入读加州大学伯克利物理专业。

Studying Physics at University of California, Berkeley. Received offers from both University of California, Berkeley and Rhode Island School of Design in 2022.

#### Louis L. 2021届毕业生

英国帝国理工学院生物医学工程本硕连读，牛津大学卡夫利纳米科学发现研究所访问生。

A joint undergraduate and graduate student in Biomedical Engineering at Imperial College London, and a visiting student at the Kavley Institute for Nanoscience Discovery at the University of Oxford.

#### Ellen H. 2018届毕业生

英国帝国理工学院本硕化学专业，牛津大学化学博士在读，专注于研究有机半导体领域。

Undergraduate and graduate degrees completed at Imperial College London majoring in chemistry. Currently pursuing her PhD degree at Oxford University, with a focus on the field of organic semiconductors.

#### Beanny.W 2017届毕业生

“空中哈佛”美国安伯瑞德航空大学本科，乔治亚理工学院航空航天工程硕博连读。

Beanny continues master and PhD studies at Georgia Institute of Technology (GIT) after completing his undergraduate course at Embry Riddle Aeronautical University, known as the "Harvard of the Aerospace".

#### Betty W. 2016届毕业生

英国皇家音乐学院钢琴演奏本硕博连读，为当年英国皇家音乐学院全球唯一现场无条件录取的奖学金生。

She has received an Artist Diploma in Piano Performance graduate at the Royal College of Music, unconditional offer with scholarship receiver of the year.







## 德威寄宿生活 DHHQ BOARDING LIFE

### 01 我们提供 We offer

- 5天寄宿制  
5-day boarding boarding
- 专业的宿舍管理团队（24小时宿管+医疗团队）  
Professional Boarding Team
- 宽敞的学习及生活休闲公共区域（吧台、饮水机、洗衣机及烘干机等）  
Spacious study and leisure areas
- 独立卫浴、干湿分离的3人寝室  
3-bed dorm with independent shower room

### 02 科学合理的日常作息时间表 Boarding Routine

- 统一管理的晚自习时间 18:00-20:00  
Evening studies from 18:00-20:00
- 每天一小时体育运动; 周二、周四专业教练指导  
One hour sports slot everyday with professional coaching on Tuesday and Thursday
- 寄宿生可利用晚自习时间进行乐器练习、校队训练、戏剧排练等活动  
Boarders can utilise evening studies time for activities such as instruments practicing, sports training, drama rehearsal etc.



# 优越安全的横琴校园 WORLD-CLASS FACILITIES



扫码线上参观校园及宿舍  
Scan to access virtual tour



# 招生流程

# ADMISSIONS PLAN



## 01 联系招办 / Get in touch

+86 (756)-8693 133

+86 189 2339 2863

+86 189 2336 1453

招生办邮箱: [admissions.dhhq@dulwich.org](mailto:admissions.dhhq@dulwich.org)



联系招生办老师



港澳台及外籍  
学生咨询通道

扫码联系  
Scan to Contact



## 02 参观访校 / Visit

• 在微信公众号(Dulwich\_HSHQ)预约“参观访校”  
Book visit via our WeChat official account

• 学校开放日: 2025年3月8日(周六)  
School Open Day: 08/03/2025 (Saturday)



扫码预约  
Scan to Book



## 03 正式报名 / Register

通过官网或者微信公众号填写线上申请表并缴纳考试费用;及时查收考试邮件,并提交相关资料。

Register via school website or WeChat official account, pay registration fee and submit relevant documents.



报名考试  
Register



## 04 参加入学考试 / Entrance Exams

选择其中一个场次参加入学考试

Choose one date to sit school entrance exam

可选考试时间 Available Exam Dates:

- 2025-03-15 (周六 Saturday)
- 2025-04-19 (周六 Saturday)
- 2025-05-17 (周六 Saturday)
- 2025-06-07 (周六 Saturday)



## 05 考试指引 / Exam Guide

• 英文、数学、一对一面试  
English, Maths, Interview

• 考试须知 Exam Notice:



扫码查看  
Scan to View

# 德威学者 领航未来

## 德威学者计划-适用于新生

奖学金对象：

2025-2026 学年入学10年级新生

# SCHOLARS PROGRAMME

**N+**  
(名)  
一等奖学金

珠海中考成绩达到一中录取分数线  
获 Pre-A Level 学段 **100%** 全额奖学金

**N+**  
(名)  
二等奖学金

珠海中考成绩达到二中录取分数线  
减免 **60%** Pre-A Level 学段学费

**6**  
(名)  
三等奖学金

珠海中考成绩达到普通高中投档分数线第三位的学校  
减免 **30%** Pre-A Level 学段学费

\*非珠海户籍学生申请奖学金标准请咨询招生办

## 德威领航计划-适用于在校生

“领航计划”是横琴德威国际课程高中项目针对目前学业成绩优秀的学生打造的创新型人才长期培养计划。学校将携手各大高校、科研院所、知名企业等开展合作，陆续推出一系列为横琴德威学子量身定制的提升项目，帮助学生提高学科和综合素养，增强申请竞争力，冲刺最顶尖的名校。

### 01 专业的共建单位

领航计划遴选教育界和社会各行业知名机构作为共建单位。匹配学生需求在专业领域内学习领先的行业知识，参与前沿的社会/科研项目，获取导师定期反馈和推荐信。

### 02 顶尖的升学和学术导师

匹配牛剑、美本前20背景资深升学导师，给学生提供一对一全方位针对性的升学指导服务，助力学生走入海外名校。针对领航计划学生的学术优势分配校外学术导师，辅助学生学术成长。

### 03 全面的项目安排

领航计划不仅有含金量高的理工科竞赛辅导项目，还考虑到学生海外学习和生活所必须的人文积淀，名校要求的人文素养，开设了名校推荐书目领读项目和写作项目。

### 04 专业的职业规划护航

成长的第一步，我们将引入优势测评和职业兴趣测评，由导师为学生和家庭进行测评分析和后续活动规划。升学办(UCC)为领航计划学生通过Kuder，通过华发、EIM和家长资源开创职业访谈，实习，科研的机会。

# PIONEERING PROGRAMME

